

样本

质量管理体系认证证书

注册号：29XXXXXXXXXXXXXX

兹证明

公司名称

统一社会信用代码：91XXXXXXXXXXXXXX

注册地址：XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 邮编：XXXXXX

生产/经营地址：XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 邮编：XXXXXX

质量管理体系符合

GB/T19001-2016 idt ISO 9001:2015 标准

该体系认证所覆盖的范围

XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX

发证日期：XXXX年XX月XX日

证书有效期至：XXXX年XX月XX日

注：获得本认证证书并不意味着证书持有者可以免除其应尽的其他法律义务，当本认证范围中的产品或活动有行政许可要求时，本证书仅在证书持有者的行政许可范围内有效。获证组织须定期接受年度监督，并经审核合格方可继续有效。请扫描左侧二维码查询证书信息。本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 (www.cnca.gov.cn) 查询。



证书状态查询



联系方式查询



CNCA-R-2017-294



ISSUER: 

九千启运认证中心有限公司

电话：18101211248 http://www.9000qiyun.com

样本

Quality management system certification

Registration No.:29XXXXXXXXXXXXXX

This is to certify that
XXXXXXXXXXXXXX Co., Ltd.
Organization code: 91XXXXXXXXXXXXXX

Registered Address : XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX,1XXXXX,China

Conform to the Quality Management system
GB/T19001-2016 idt ISO9001:2015

The system certification to the scope of cover

XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX

Issue Date:202X-XX-XX
Term of Validity: 202X-XX-XX

NOTE:The granting of this certificate does not mean that the certificate holder can avoid any legal obligation. If the products or activities covered in the scope of certification require administrative license, the certificate shall be only valid within the scope of administrative licensing. The registered organization shall be subject to regular annual supervision , and the continual validity of the certificate is base upon conformity of audit. Please scan two-dimension code at lift to find the certificate information. This certificate can be queried at Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China official website (www. cnca.gov.cn)



Certificate status query



Contact information query



CNCA-R-2017-294



ISSUER : 

Jiuqianqiyun Certificate Authority Co.,Ltd
Tel: 18101211248 http://www.9000qiyun.com

样本

环境管理体系认证证书

注册号：29XXXXXXXXXXXXXX

兹证明

公司名称

统一社会信用代码：91XXXXXXXXXXXXXX

注册地址：XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 邮编：XXXXXX

生产/经营地址：XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 邮编：XXXXXX

环境管理体系符合

GB/T24001-2016 idt ISO 14001:2015 标准

该体系认证所覆盖的范围

XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX

发证日期：XXXX年XX月XX日

证书有效期至：XXXX年XX月XX日

注：获得本认证证书并不意味着证书持有者可以免除其应尽的其他法律义务，当本认证范围中的产品或活动有行政许可要求时，本证书仅在证书持有者的行政许可范围内有效。获证组织须定期接受年度监督，并经审核合格方可继续有效。请扫描左侧二维码查询证书信息。本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 (www.cnca.gov.cn) 查询。



证书状态查询



联系方式查询



CNCA-R-2017-294



ISSUER: 

九千启运认证中心有限公司

电话：18101211248 http://www.9000qiyun.com

样本

Environmental management system certification

Registration No.:29XXXXXXXXXXXXXX

This is to certify that

XXXXXXXXXXXXXX Co., Ltd.

Organization code: 91XXXXXXXXXXXXXX

Registered Address : XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX,1XXXXX,China

Has been audited to conform to the following Environmental Management System standard

GB/T24001-2016 idt ISO14001:2015

The system certification to the scope of cover

XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX

Issue Date:202X-XX-XX

Term of Validity: 202X-XX-XX

NOTE:The granting of this certificate does not mean that the certificate holder can avoid any legal obligation. If the products or activities covered in the scope of certification require administrative license, the certificate shall be only valid within the scope of administrative licensing. The registered organization shall be subject to regular annual supervision , and the continual validity of the certificate is base upon conformity of audit. Please scan two-dimension code at lift to find the certificate information. This certificate can be queried at Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China official website (www. cnca.gov.cn)



Certificate status query



Contact information query



CNCA-R-2017-294



ISSUER : 

Jiuqianqiyun Certificate Authority Co.,Ltd

Tel: 18101211248 <http://www.9000qiyun.com>

样本

职业健康安全管理体系认证证书

注册号：29XXXXXXXXXXXXXX

兹证明

公司名称

统一社会信用代码：91XXXXXXXXXXXXXX

注册地址：XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 邮编：XXXXXX

生产/经营地址：XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 邮编：XXXXXX

职业健康安全管理体系符合

GB/T45001-2020 idt ISO45001:2018 标准

该体系认证所覆盖的范围

XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX

发证日期：XXXX年XX月XX日

证书有效期至：XXXX年XX月XX日

注：获得本认证证书并不意味着证书持有者可以免除其应尽的其他法律义务，当本认证范围中的产品或活动有行政许可要求时，本证书仅在证书持有者的行政许可范围内有效。获证组织须定期接受年度监督，并经审核合格方可继续有效。请扫描左侧二维码查询证书信息。本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 (www.cnca.gov.cn) 查询。



证书状态查询



联系方式查询



CNCA-R-2017-294



ISSUER: 

九千启运认证中心有限公司

电话：18101211248 http://www.9000qiyun.com

样本

Occupational health and safety management system certification

Registration No.:29XXXXXXXXXXXXXX

This is to certify that
XXXXXXXXXXXXXX Co., Ltd.
Organization code: 91XXXXXXXXXXXXXX

Registered Address : XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX,1XXXXX,China

Has been audited to conform to the following Occupational
Health Safety Management System standard
GB/T45001-2020 idt ISO45001:2018
The system certification to the scope of cover

XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX

Issue Date:202X-XX-XX
Term of Validity: 202X-XX-XX

NOTE:The granting of this certificate does not mean that the certificate holder can avoid any legal obligation. If the products or activities covered in the scope of certification require administrative license, the certificate shall be only valid within the scope of administrative licensing. The registered organization shall be subject to regular annual supervision , and the continual validity of the certificate is base upon conformity of audit. Please scan two-dimension code at lift to find the certificate information. This certificate can be queried at Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China official website (www. cnca.gov.cn)



Certificate status query



Contact information query



CNCA-R-2017-294



ISSUER : 

Jiuqianqiyun Certificate Authority Co.,Ltd
Tel: 18101211248 <http://www.9000qiyun.com>

样本

售后服务认证证书

注册号：29XXXXXXXXXXXXXX

兹证明

公司名称

统一社会信用代码：91XXXXXXXXXXXXXX

注册地址：XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 邮编：XXXXXX

生产/经营地址：XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 邮编：XXXXXX

建立的售后服务体系符合
GB/T27922-2011《商品售后服务评价体系》 标准
五星级
服务认证所覆盖的范围

XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX

发证日期：XXXX年XX月XX日

证书有效期至：XXXX年XX月XX日

注：获得本认证证书并不意味着证书持有者可以免除其应尽的其他法律义务，当本认证范围中的产品或活动有行政许可要求时，本证书仅在证书持有者的行政许可范围内有效。获证组织须定期接受年度监督，并经审核合格方可继续有效。请扫描左侧二维码查询证书信息。本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 (www.cnca.gov.cn) 查询。



证书状态查询



联系方式查询



CNCA-R-2017-294



ISSUER: 

九千启运认证中心有限公司

电话：18101211248 http://www.9000qiyun.com